



دولة الكويت الإدارة العامة للطيران المدي

Date:2021/09/13	التاريخ: 2021/09/13
<u>تعمي</u> م رقم (2021/33) <u>تعميم</u> رقم	
All Airlines Operating at Kuwait International Airport Please Act as the Following: -	إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي يرجى العمل على التالي: -
First: - Age categories less than (18) years old and abroad whom allowed to be vaccinated and holding valid resident permit in the state of Kuwait and those were unable to be vaccinated will be allowed one-time entry to the state of Kuwait provided that institutional and home quarantine is applied according to the previous circulars.	أولاً: - السـماح بدخول دولة الكويت لمرة واحدة للفئات العمرية ما دون الـ (18) سنة والمسموح لهم بالتطعيم ممن لديهم إقامة صـالحة بدولة الكويت ومتواجدين بالخارج ولم يتمكنوا من الحصول على التطعيم، وذلك شريطة تطبيق الحجر المؤسسي والمنزلي عليهم وحسب التعاميم السابقة.
Second: - All above mentioned categories in item (first) must sign a pledge of vaccination upon their entry into the State of Kuwait and hand it over to the Ministry of Interior.	ثانياً: - على جميع الفئات المذكورة في البند (أولاً) أعلاه توقيع تعهد بالتطعيم حال دخولهم الى دولة الكويت وتسليمه الى وزارة الداخلية.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي **Deputy Director General** For Kuwait International Airport Affairs